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A fórumon jelenlévõk közül a Dunaparti Környezetvédelmi
Egyesület képviseletében felszólaló illette a legkeményebb sza-
vakkal a dunakeszi „demokráciát". Jogszabályokkal és paragra-
fusokkal teletûzdelt hozzászólásában elmondta, hogyan is kel-
lett volna a rendezési terv módosítása kapcsán mûködnie a la-
kossági és a civil
egyeztetésnek, ho-
gyan kellett volna
zajlania az egyezte-
tõ tárgyalásoknak
és a közzétételnek.
Nehezményezte,
hogy a testület la-
kossági és civil vé-
leményezés nélkül
módosította a ren-
dezési tervet.

Az indulatoktól
sem mentes fel-
szólalások apro-
póját az adta,

hogy 2000-ben a
képviselõ-testü-
let módosította
az ÁSZ Kereske-
delmi Bt-vel kö-
tött szerzõdést,
és megosztotta a
területet, amely-
nek felét a jelen-
legi piac foglalja
el, míg a másik
felén lakóház építésére adott lehetõséget. Azt is vállalta a tes-
tület, hogy a rendezési tervet módosítja, ami 2002-ben meg is
történt. A 2002-ben módosított rendezési terv szerint a lakás-
építésre szánt területrész alján kereskedelmi-szolgáltató léte-
sítményeket kell építeni, ezért az utcaszinttõl csak 3 m-re le-
het kezdeni a lakásokat. A terület tulajdonosai ezt akarták
megváltoztatni és a lakásépítés kezdõ szintjét az utca szintjé-
re levinni. A lakossági fórumon jelenlévõk ez ellen szinte egy-
öntetûen tiltakoztak. 

Több hozzászóló is elmondta, hogy a lakosság azt szeretné,
ha kulturált piac és szolgáltatóház épülne a területen, és ren-
dezett zöldövezet is maradna a zsúfolt betontömbök között.

A jelenlévõ alpolgármester elmondta, hogy a lakosság véle-
ményének figyelembe vételével és tiltakozására a terület tulaj-
donosai visszavonták a kérésüket. Így marad a módosított
rendezési terv szerinti változat, amely szerint a szolgáltatóház
alsó szintjén piac, felsõ szintjén pedig lakások lesznek.
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Szabó Tamás alpolgármester elmond-
ta, hogy az új szolgáltatóház alsó szint-
jén piac, felsõ szintjén lakások lesznek 

A lakosság azt szeretné, ha kulturált piac
és szolgáltatóház épülne, és rendezett
zöldövezet is maradna

Március 17-én rendkívüli testületi ülést tartott Göd város
képviselõ-testülete. Három napirend szerepelt a meghívóban,
ezért mindenki azt gondolta, gyorsan véget ér az ülés. Téved-
tek, mint mindig.

Már a napirendek megszavazása is elég sokáig tartott, mi-
vel Sándor István polgármester - egy kiegészítõ napirendet is
meg kívánt tárgyaltatni a testülettel. Megtárgyalták. „Potom"
15O milliós, a tornacsarnok építésére szóló hitelfelvételrõl
kell dönteni egy, a közgyûlés elõtt néhány perccel (!) kiadott
tájékoztató alapján. Nagy üzlet, mert 3 évig nem kell törlesz-
teni, csak utána….

Aztán két gyors téma (területi gondozási központ intéz-
ményvezetõi posztjára álláskiírás, majd a szociális ellátásról
szóló rendelet módosítása) után az SZMSZ módosítása követ-
kezett, a törvényi változásoknak és az EU elõírásainak megfe-
lelõen.

Született néhány jó javaslat, aztán Kruzslicz tanácsnok úr
hozzászólásával elindult az úthenger. A tanácsnok úr szerint
Vácott, ahol nagy gondok voltak a környezetvédelemmel, ki-
neveztek egy környezetvédelmi tanácsnokot, és azóta szinte
tökéletesen mûködik minden! Ezért megfontolásra ajánlja a
testületnek egy tanácsnok kinevezését!

Lenkei György (FIDESZ) képviselõ úr nem is késlekedett a
tanácsnok személyére tett javaslattal, és a volt alpolgármes-

tert, Ilyés Gizellát (MDF) javasolja környezetvédelmi tanács-
noknak! Figyeltem az arcokat: egy pókerjátszmában is becsü-
letére válna minden játékosnak, amilyen fegyelmezetten vet-
ték tudomásul a történteket. Mindössze két képviselõ arcán
látszott hihetetlen döbbenet és értetlenség: egyikük a környe-
zetvédelmi bizottság vezetõje, a másik pedig egy független
képviselõ. Valószínûleg nekik „véletlenül" nem szóltak, hogy
mi készül az SZMSZ módosítás köpenyébe bújtatva…

Csúnya és személyeskedésektõl sem mentes vita kerekedett
arról, hogy miért kell megszûntetni a legjobban mûködõ bi-
zottságot. Végül különösebb szakmai okot senki sem tudott
felhozni, ennek ellenére 13 igen (MSZP, FIDESZ), 1 nem és
2 tartózkodással a testület megszüntette a környezetvédelmi
bizottságot, és kinevezte Ilyés Gizellát környezetvédelmi ta-
nácsnoknak.

A történtek nagy felháborodást váltottak ki a város lakos-
ságából, hiszen mindenki tudja, hogy ez volt a legjobban mû-
ködõ bizottság. Szakértõi gárdával körbevéve, felkészülten
tárgyalták meg a felmerülõ problémákat, internetes honlapju-
kon bárki megismerhette a bizottság munkáját, döntéseit és
minden, a környezetvédelemmel kapcsolatos történést a vá-
rosban. A bizottság agilis elnöke minden bizottsági ülésre és
kistérségi megbeszélésre tájékozottan és felkészülten érkezett.
Talán ez volt a baj…                                        Rakaczky Éva
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A Keszi Közéleti Egyesület március 17-én lakos-
sági fórumra hívta és várta azokat az érdeklõdõket,
akik szerették volna elmondani véleményüket a pi-
accal kapcsolatban. Ezt a fórumot már megelõzte
egy, a polgármesteri hivatal által kezdeményezett la-
kossági fórum, de azon a lehetetlen idõpont és a ke-
vés hírverés miatt nagyon kevesen voltak.


